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Den 13.11.2023 Journal nr.   Fra Lars Holbøll 
 

Tilstede: Lea Lander, Line Tangemann, Tom Degn, Torben Nielsen, Peter Sørensen, Tina Bjerregaard, 
Bjarne Thorn, Oskar Nielsen. 
  

 
 
 

Tina blev valgt som ordstyrer. 

 

Punkt 1: Godkendelse af referat 

Brætspilsgruppen er nedlagt.  

Brugerne har givet positive tilbagemeldinger på at være i grupper i to måneder som minimum. Der er 

spørgsmål vedrørende IBG. Lars forventer opstart til marts. Oskar er tilfreds med at forpligte sig til 

gruppeforløb i to måneder. Med disse bemærkninger blev referatet godkendt. 

 

Punkt 2: Fremlæggelse af idéer til handicappolitikken 

Pårørendes forslag: 

Oskar præsenterer pårørendes forslag til indikatorer for handicappolitikken. De pårørende har 

reflekteret over, at selvom man bor sammen med andre i et bofællesskab, kan man stadig føle sig 

alene. Forslag om svømning, fitness og fælles spisning i frivillighedshuset blev fremsat. Nogle er 

tilbageholdende med at deltage alene, så der er tanker om at organisere aktiviteter, hvor borgerne 

følges ad. Der blev foreslået at låne andre lokaler i kommunen, såsom Harlekin. Kirsten tilføjer, at 

der tidligere var tale om, at borgerne kunne låne lokaler i det nye rådhus. 

Beboernes forslag: 

Beboerne er tilfredse med fællesskabet i Klubben, hvor alle kan deltage. Torben støtter idéen om 

fritidsaktiviteter som f.eks. B73 og fester i hallen. Alle beboerne roser gruppeaktiviteterne, især 

kultur- og udflugtsgrupperne. Fællesskabet i bofællesskabet værdsættes også. 

Beboerne ønsker også at deltage i teater i Frederikssund til Vikingespil som en årlig tradition. Fælles 

biografture er også et spændende forslag. Det kan være udfordrende at deltage i fællesskabet, når 

man bor alene, så opfordringer til deltagelse er vigtige. Peter nævner aktiviteter med LEV og ULF, 
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såsom ferieture. Torben vil medbringe ULFs katalog til næste møde. Lars foreslår at invitere ULF til at 

fortælle om deres tilbud. 

Lars roser både de pårørendes og beboernes forslag som værende meget gode. Lisbeth foreslår, at 

Bruger- og Pårørenderådet arrangerer et fællesarrangement i Værestedet, hvor både brugere og 

pårørende kan deltage. Serveringen bør være let og enkel, f.eks. smørrebrød. Oskar er positiv 

overfor pårørendes hjælp til et sådant arrangement. 

 

Punkt 3: Resultat af valget til Bruger- og Pårørenderådet 

Alle nuværende medlemmer blev valgt for perioden 2024-2025. 

 

Punkt 4: Datoer for møder i 2024 

Lars fremlægger mødedatoer for næste års møder. 

 

Punkt 5: Kommende arrangementer 

Lars informerer om, at alle de traditionelle aktiviteter nu kan findes på hjemmesiden. Oskar er 

tilfreds med at finde aktiviteterne der. 

 

Punkt 6: Gensidige orienteringer 

Lars orienterer om, at socialtilsynet har været på uanmeldt besøg, hvilket forløb godt med positive 

tilbagemeldinger. Tilsynet var tilfredse med implementeringen af politiske pejlemærker. Tilsynet 

deltog også i valget til Bruger- og Pårørenderådet. Kirsten oplyser om julegudstjenesten i Lindehøj. 

Der er åbent i Frivillighedshuset hver anden fredag aften ifølge Lisbeth, som kan findes på 

Frivillighedshusets hjemmeside. 

 

Punkt 7: Evt. 

Lisbeth spørger om vaccination af borgere og hvordan det foregår. Torben informerer om gratis 

vaccination på Herlev Hospital. Lisbeth forespørger også om støtte til vaccination for udeboende, 

hvilket Lars vil tage videre. 

 

Efterskrift.  

Lars har undersøgt hvordan de udeboende kan få støtte til f.eks. vaccination. Ved opfølgningsmøder 

skal det italesættes, at de udeboende ikke formår ved egen kraft at gøre brug af de sundhedstilbud 

der forlægger. Så er det op til myndighed at vurdere om der kan bevilges hjælp til sundhedstilbud, 

herunder vaccination.  


